
Protokół 

 

z zebrania Rady Rodziców 

Szkoły Podstawowej nr 22 we Wrocławiu 

 

z dnia 27.02.2025r. 

 

Obecnych: 35 przedstawicieli klas. 

Porządek zebrania: 

 

1. Podsumowanie wydatków z pierwszego półrocza. 

2. Bieg wiosenny 

3. Festyn z okazji Dnia Dziecka 

4. Finanse. 

5. Sprawy różne 

 

1. Podczas zebrania omówiono podsumowanie wydatków z pierwszego półrocza. 
Wydatki związane z organizacją Dnia Nauczyciela, lody Mikołajkowe oraz dofinansowanie dla 
świetlicy i biblioteki szkolnej zostały pokryte z funduszy rady rodziców. Wydatki na inicjatywy 
nauczycieli wyniosły około 10 000 zł, została również udzielona pomoc materialna uczniom 
zgodnie z potrzebami w ramach “wydatków do 300zł”. 
Przedstawiciele otrzymali plik ze szczegółami. 

2. Dyskutowano na temat organizacji biegu wiosennego. Ustalono, że jest potrzebne minimum 20 
rodziców, a proponowane terminy to 5 kwietnia lub 26 kwietnia.Rozpoczęcie biegu mniej 
więcej o godz. 11:00 i czasem trwania około 6-7 godzin. 

Zostanie przygotowany arkusz do głosowania z dwoma proponowanymi datami dla osób, które  
         się zgłoszą do obsługi biegu. Ustalono również, że organizacja biegu w ramach lekcji z  
         nauczycielami(gdybyśmy jako Rada Rodziców mieli problem z organizacją) nie jest   
         preferowana. 

3.    Kolejnym punktem poruszonym na zebraniu był festyn z okazji Dnia Dziecka. 

        Ustalono, że festyn odbędzie się bez współpracy z Radą Osiedla, w tym samym formacie co w       
        poprzednich latach, z nastawieniem na dzieci ze szkoły. Termin festynu to 7 czerwca, w godz.     
        11:00-15:00. Poszukiwani są chętni do pomocy w organizacji, a już teraz rezerwowane są straż,  
        foodtrucki, policja, wojsko itp. 



 

4.  Aktualnie dysponujemy środkami w wysokości 3700 zł. Przypomniano rodzicom o 
konieczności wpłaty składki w wysokości 50 zł na II semestr do 30 marca. 

5. W sprawach bieżących omówiono: 
• w ZIM jest już projekt klimatyzacji i kosztorys do niego, czekamy aż Wydział Edukacji 

przydzieli na to środki, Dyrekcja monitoruje sprawę - 21 lutego Pan Dyrektor wysłał pismo 
• rozmawiano na temat problemów z godzinami obiadów i zmiany grafiku 
• Pani Dyrektor Rajewska przygotuje spis zajęć dodatkowych odbywających się w szkole 
• Szydełkowanie – darmowe zajęcia dla dzieci uruchomione przez panie z matematyki 
• poruszono kwestię zajęć dla dzieci z orzeczeniem, problemem jest to, że rodzice zapisują 

na nie masowo dzieci, które z kolei na te zajęcia nie chodzą, a rodzice nie chcą ich wypisać, 
przez co zajmowane jest miejsce dla innych potrzebujących dzieci i nauczyciel często 
siedzi sam bo nikt nie przyszedł, a jednocześnie inne osoby nie mogą przyjść bo nie są 
zapisane 

• w kontekście zdjęć klasowych - fotograf powinien mieć wypis z rejestru o niekaralności, 
który Dyrekcja będzie weryfikować 

• problem z zajęciami WF dziewczynki są podglądane w szatni przez chłopców, a nauczyciele 
nie reagują, sprawa jest poważna, bo już kiedyś była sytuacja, że ktoś kogoś nagrał - jako 
Rada Rodziców, będziemy interweniować w tej sprawie 

• poruszono kwestię szkolenia dotyczącego sprzętu biofeedback 
• rozmawiano na temat problemów ze ściąganiem płatności w klasie 
• tradycyjnie wrócił problem czystości toalet 

 

 

Następne zebranie odbędzie się 3 kwietnia o godzinie 18.00. 

 

 

Sekretarz      Przewodnicząca 

          Artur Zarzycki           Anna Miara 


